

Ref: KIPCO/DGCEO 010/24 dated January 16, 2024

**Boursa Kuwait Company State of Kuwait** 

المحترمين

السلاة / شركة بورصة الكويت دولة الكويت

Subject: Supplementary disclosure regarding the part monetization of receivables associated with the sale of KIPCO group's stake in an associate company (Gulf Insurance Group)

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن إتمام عملية خصم جزئى للدفعات المستحقة الناتجة عن بيع حصة مجموعة المشاريع في شركة زميلة (مجموعة الخليج للتأمين)

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الاعلان عنها.

Attached is the supplementary disclosure form of material information.

نرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق التحية ﴿ الاحترام ،،،،



Samer Khanachet
Deputy Group CEO

مامرخنشت 13 ائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش. م. ع. ك. Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. +965 2294 3400

+965 2244 4356

kipco@kipco.com

رأس للال المرتح به والاسدّر وللدفوع 504,847,626.900 دينار كويق

Authorized, Issued and Paid up Capital: KD 504,847,626.900 برج كيبكو، شرق، مدينة الكويت ص.ب. 23982 الصفاة، 13100 الكويت

KIPCO Tower, Sharq, Kuwait City P.O. Box 23982 Safat, 13100 Kuwait



## نموذج الإفصاح المكمل Supplementary Disclosure Form

Supplementary Disclosure Form		
16/01/2024		الشريخ Date
Kuwait Projects Company Holding K.S.C.P "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت القابضة شم.ك.ع. "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Supplementary disclosure regarding the part monetization of receivables associated with the sale of KIPCO group's stake in an associate company (Gulf Insurance Group).	إفصاح مكمل بشأن إتمام عملية خصم جزئي للدفعات المستحقة الناتجة عن بيع حصة مجموعة المشاريع في شركة زميلة (مجموعة الخليج للتأمين).	عنوان الاقصاح Title of Disclosure
14/12/2023		تاريخ الافصاح السابق Date of previous disclosure
We would like to inform you that KIPCO has monetized, the 2 <sup>nd</sup> , 3 <sup>rd</sup> and fourth (the final) annual receivable installments aggregating to US\$ 495 million (KWD 152 million equivalent) associated with the sale of the Group's 46.32% equity stake in Gulf Insurance Group by irrevocably and unconditionally assigning these to two banks equally and as a result of the monetization, the net present value of the receivables was received in cash.	نود الإفادة بأن شركة كيبكو قامت بخصم وحوالة الدفعات المستحقة السنوية الثانية والثالثة والرابعة (الأخيرة) البالغ مجموعها 495 مليون دولار (ما يعادل 152 مليون دينار كويتي) الناتجة عن بيع حصة مجموعة كيبكو البالغة 46.32% في رأس مال شركة مجموعة الخليج للتأمين وذلك بصورة غير قابلة للرجوع فيها وغير مشروطة إلى بنكين بالتساوي فيما بينهما، وقد تم استلام القيمة الحالية للدفعات المستحقة نقداً نتيجة عملية الخصم.	النطور الحاصل عل الإفصاح Updates that occurred to the disclosure
KIPCO Group's liquidity represented by cash in hand and at banks will increase by approximately KWD 131 million with a corresponding decrease in receivables (Other Assets). The additional liquidity would be used for general corporate purposes. The monetization transactions would be reflected in the first quarter financial statements ending on 31 March 2024. There are no changes to the original estimates of realized net profit, disclosed earlier, of approximately KWD 73 million, which will be included in the consolidated financial statements for the financial year ended 31/12/2023.	سوف تزداد السيولة لدى مجموعة كيبكو من خلال بند النقد في الصندوق و لدى البنوك بمبلغ 131 مليون د.ك تقريبا، وتتخفض الإيرادات بذات المبلغ تحت بند الموجودات الأخرى. سوف يتم استخدام السيولة في الأغراض العامة للشركة. وسوف تتعكس عملية الخصم في البيانات المالية للربع الأول الفترة المنتهية في 31 مارس 2024. لن يحدث تغيير في الربح المتوقع لعملية البيع المفصح عنه مسبقا والمقدر بمبلغ 73 مليون د.ك تقريبا والذي سينعكس في البيانات المالية المجمعة للسنة المالية المنتهية في 2023/12/31.	الإثر المالي للنظور الحاصل The financial impact of the update

Samer Khanachet
Deputy Group CEO

حيبكو **KIPCO**سامرخنشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

